
F.Ricci: Roma marzeniem, ale chcę regularnej gry
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Federico Ricci ma za sobą świetny sezon w drugoligowym Crotone i jest już

łączony z mocniejszymi zespołami, choć nie jest wykluczonym, że

pozostanie w zespole Rossoblu, który awansował do Serie A. Piłkarz

udzielił wywiadu dla Sportitalia.

 

- Jeśli chodzi o moją przyszłość, ufam mojemu agentowi, który nad tym pracuje.

Podczas mercato nic nie jest pewne, teraz jednak koncentruję się na wakacjach.

Juric?

- To trener, który wymaga maksimum od wszystkich graczy.

Przyszły sezon w Serie A?

- Muszę pracować, aby udowodnić, że mogę pozostać w najwyższej klasie

rozgrywkowej. Jestem ambitny.

 

Marzysz o Romie?

- Dla nas, chłopaków z Rzymu, którzy grali w sektorze młodzieżowym, jest z

pewnością marzeniem, jednak nie zależy to od nas. Dalej, chcę przestrzeni,

regularnej gry.
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